

Nous Apportons L'Aspire. We Bring The Suck.

Design catalog by Malcolm Graham
Publication Design 1
Graphic & Web Design
John Abbott College
Fall 2018

Bissell Powerforce Bagged Canister Vacuum Cleaner



Bissell

Cet aspirateur est peut-être le moins cher, mais ne le sous-estimez pas. Il vient également avec une garantie de 1 an.
This vacuum cleaner may be the cheapest here, but don't underestimate it. It also comes with a 1 year warranty.

49,00\$ / \$49.00

Bissell
Cet aspirateur est non seulement compact, mais il est aussi capable de traiter facilement avec différents types de surface.
This vacuum cleaner is not only compact, but also has the ability to easily deal with many surface types.



161,70\$ / \$161.70

Bissell 6489C Zing Bagless Canister Vacuum



Nous
Apportons
L'Aspire.
We
Bring
The Suck.

Ridgid WD4080 4 gal. 6.0-Peak HP Wet Dry Vacuum with Detachable Blower



Ridgid

Inutile de dire au revoir à celui-ci, car il inclut la garantie à vie RIDGID.
No need to worry about saying goodbye to this one, as it includes the RIDGID Lifetime warranty

175,00\$ / \$175.00

Dyson DC77 Animal upright vacuum.

Dyson

Avec ce mauvais garçon, vous n'aurez même pas à vous soucier de prendre soin de, ou de remplacer, les filtres.
With this bad boy, you wont even need to worry about taking care of or replacing any filters.

799,00\$ / \$799.00



Miele
Ce vide peut paraître lourd, alors qu'il pèse seulement 14 livres.
This vacuum may look heavy, when actually it weighs only 14 pounds.

399,00\$ / \$399.00

Miele complete c3 limited edition



Boulder

Cet aspirateur est doté de la technologie cyclone et est spécialisé dans la lutte contre les canapés, lits, oreillers, etc.
This vacuum cleaner comes with cyclone technology, and specializes in tackling sofas, beds, pillows, etc...

133,99\$ / \$133.99

1.5L Bagless Canister Vacuum Cleaner with Cyclone Technology

